

ՀՈԴՎԱԾԻՆ ՆԵՐԿԱՅԱՑՎՈՂ ՊԱՀԱՆՋՆԵՐԸ

Գիտաստղ Գիտակրթական Հասարակական Կազմակերպության ԲԱՆԲԵՐ գիտական հոդվածների ժողովածուն հրատարակվում է երկու պարբերականությամբ, եռալեզու՝ կամ հայերեն, կամ ռուսերեն, կամ անգլերեն, շաբաղրանքով: Այն նախատեսված է հասարակական գիտությունների ասպարեզում իրականացվող տեսական, փորձարարական և կիրառական հետազոտությունների արդյունքների ամրագրման համար:

Հոդվածը ներկայացվում է 2 օրինակով, յուրաքանչյուրը հեղինակի (հեղինակների) ստորագրությամբ և էլեկտրոնային տարբերակով: Հոդվածները ներկայացվում են տպագրության գրախոսությունների հետ միասին:

Հոդվածի շաբաղրանքը կազմվում է ամփոփում 80-120 բառ, նորույթ, բովանդակություն՝ ներածություն, հետազոտության մեթոդաբանություն, հետազոտություն, եզրահանգում ենթաբաժիններով, լուսանցքները՝ 18 մմ՝ աջ, ձախ, վերև, ներքև միևնույն չափով:

Հոդվածը ներկայացվում է 8-15 էջ ծավալում.

1. այն ներկայացվում է ձևաչափի ենթաբաժիններում՝ համապատասխան տառատեսակով, տառաչափով.
 - 1.1. Տիտղոսային մաս GHEA Grapalat տառատեսակ, 11 տառաչափ, միջտողային հեռավորությունը 1,
 - 1.2. ՀՏԴ GHEA Grapalat տառատեսակ, 10 տառաչափ,
 - 1.3. Հոդվածի վերնագիր GHEA Grapalat տառատեսակ, 12 տառաչափ, մեծատառ, միջտողային հեռավորությունը 1
 - 1.4. Հեղինակների տվյալները GHEA Grapalat տառատեսակ, 11 տառաչափ, միջտողային հեռավորությունը 1,15, /անուն, հայրանուն, ազգանուն, կազմակերպություն և հասցե, E-mail/,
 - 1.5. Հոդվածի շաբաղրանքը ըստ ենթաբաժինների GHEA Grapalat տառատեսակ, 11 տառաչափ, միջտողային հեռավորությունը 1,15,
 - 1.6. Ռուսերեն, անգլերեն շաբաղրանքը ըստ ենթաբաժինների Times New Roman տառատեսակ, 12 տառաչափերով, 1,15 միջտողային հեռավորություններով:
2. Աղյուսակները, գծապատկերները, նկարները համարակալվում են վերին միջնամասում 11 տառաչափով, Աղյուսակ 1., Նկ. 1, Գծապատկեր 1. ձևաչափերով:
3. Աղյուսակները կազմվում են ընթեռնելի, 10 տառաչափով:
4. Բանաձևերը ներկայացվում են շաբաղրանքում նոր տողից, միջնամասում, Cambria Math տառատեսակով, 12 տառաչափով: Համարակալվում են բանաձևի անմիջապես աջ անկյունում՝ Times New Roman տառատեսակով, 11 տառաչափով, փակագծի միջոցով՝ (1): Համարակալումից հետո դրվում է ստորակետ և հաջորդ տողում բացատրվում են բանաձևում կիրառված պարամետրերը:
5. Գրականության մեջբերումները ներկայացվում է տեքստում համարակալմամբ՝ 11 տառաչափով՝ [1]:

REQUIREMENTS FOR ARTICLES

The collection of scientific articles "Bulletin of the Gitastgh Scientific-Educational Public Organization" is published twice a year. The text of the article is presented in Armenian, Russian or English. The results of theoretical, experimental and applied research in the field of social and technical sciences are published in the "Bulletin".

The article is presented in 2 copies, each of which is signed by the author(s) in electronic form along with the review, and is published free of charge.

The text of the article includes an **Abstract** of 80-120 words, **Novelty, Methodology, Research, Conclusion**. Page margins: up, down, left, right 18 mm. The article is presented in the volume of 8-15 pages.

1. The article is expounded in the following format, in the appropriate font:
 - 1.1. Title page - font - GHEA Grapalat, font size - 10, line spacing - 1,
 - 1.2. UDC font - GHEA Grapalat, font size - 10,
 - 1.3. Article title – font - GHEA Grapalat, font size – 12, capital letters, line spacing – 1,
 - 1.4. Data of the author(s) – font - Ghea Grapalat, font size - 11, line spacing - 1.15, / last name, first name, patronymic, organization, address, e-mail/
 - 1.5. The text of the article is presented in font - GHEA Grapalat, font size - 11, line spacing - 1.15,
 - 1.6. The text in Russian and English is presented in accordance with the above points: font - Times New Roman, font size – 12, line spacing - 1.15,
2. Tables, diagrams, and figures are numbered at the top, in the middle, and the font size is - 11: Table 1., Fig.1.
3. Tables are legible, font size is 10.
4. Formulas in the text are presented from a new line, in the center font - Cambria Math, font size – 12. Formulas are numbered in the right corner; font - Times New Roman, font size - 11, in parentheses: (1). After numbering, a comma is placed, and in the next line the parameters applied in the formula.
5. References from the literature are presented in the text by numbering; font size is 11:[1].

ТРЕБОВАНИЯ, ПРЕДЪЯВЛЯЕМЫЕ К СТАТЬЯМ

Сборник научных статей «Вестник», созданного под эгидой научно-образовательной общественной организации «Гитастьх» издается с периодичностью два раза в год. Текст статьи излагается на армянском, русском, или английском языке. «Вестник» предназначен для представления результатов теоретических, экспериментальных и прикладных исследований в области социальных и технических наук.

Статья представляется в 2-х экземплярах, при этом каждый экземпляр - с подписью автора (авторов) в электронном виде, вместе с рецензией.

Изложение статьи включает аннотацию из 80-120 слов, новизны, методология, исследования, выводы. Размеры полей страницы: 18 мм /справа, слева, сверху, снизу/.

Статья представляется в объёме 8-15 страниц.

1. Статья представляется в следующем формате, соответствующим шрифтом:

1.1. Титульная часть - шрифт - GHEA Grapalat, размер шрифта - 10, межстрочный интервал - 1,

1.2. Шрифт УДК - GHEA Grapalat, размер шрифта - 10,

1.3. Название статьи – шрифт - GHEA Grapalat, размер шрифта – 12, заглавные буквы, межстрочный интервал - 1,

1.4. Данные автора(авторов) – шрифт - Ghea Grapalat, размер шрифта - 11, межстрочный интервал - 1,15, /фамилия, имя, отчество, организация, адрес, электронная почта/

1.5. Изложение текста статьи: шрифт - GHEA Grapalat, размер шрифта - 11, межстрочный интервал - 1,15,

1.6. Изложение текста на русском и английском языках представляется в соответствии с вышеуказанными пунктами: шрифт - Times New Roman, размер шрифта – 12, межстрочный интервал - 1,15,

2. Таблицы, диаграммы, рисунки нумеруются сверху, посередине, размер шрифта – 11: Таблица 1., Рис.1, Диаграмма 1.

3. Таблицы составляются чётко, разборчиво, размер шрифта – 10.

4. Формулы в тексте представляются с новой строки, посередине, шрифт - Cambria Math, размер шрифта – 12. Формулы нумеруются в правом углу; шрифт - Times New Roman, размер шрифта - 11, в скобках: (1). После нумерации ставится запятая, а в следующей строке объясняются параметры, примененные в формуле.

5. Ссылки из литературы представляются в тексте нумерацией; размер шрифта - 11: [1].